

**FONDATION ALEXANDRE-PARKS
FOUNDATION**

FINANCIAL INFORMATION/INFORMATION FINANCIÈRES

DECEMBER 31, 2024

INDEX

	<u>Page</u>
COMPILATION ENGAGEMENT REPORT/RAPPORT DE MISSION DE COMPILATION	1 - 2
FINANCIAL INFORMATION/INFORMATION FINANCIÈRES	
Statement 1 - Statement of Financial Position/État de la Situation Financière	3
Statement 2 - Statement of Changes in Net Assets/État des variations de l'actif net	4
Statement 3 - Statement of Operations/État des Opérations	5
Notes to the Financial Information/Les Notes aux Information Financières	6 - 7

Baker Tilly GMA LLP
Chartered Professional Accountants
548 Pinewood Road
Riverview, NB
Canada E1B 5J9

D: +1 506.387.4044
F: +1 506.387.7270

gma-info@bakertilly.ca
www.bakertilly.ca

COMPILATION ENGAGEMENT REPORT/RAPPORT DE MISSION DE COMPILATION

To the directors of
Fondation Alexandre-Parks Foundation:

On the basis of information provided by management, we have compiled the statement of financial position of **Fondation Alexandre-Parks Foundation** as at **December 31, 2024**, the statements of operations and changes in net assets for the year then ended, and Note 1, which describes the basis of accounting applied in the preparation of the compiled financial information ("financial information").

Management is responsible for the accompanying financial information, including the accuracy and completeness of the underlying information used to compile it and the selection of the basis of accounting.

We performed this engagement in accordance with Canadian Standard on Related Services (CSRS) 4200, Compilation Engagements, which requires us to comply with relevant ethical requirements. Our responsibility is to assist management in the preparation of the financial information.

We did not perform an audit engagement or a review engagement, nor were we required to perform procedures to verify the accuracy or completeness of the information provided by management. Accordingly, we do not express an audit opinion or a review conclusion, or provide any form of assurance on the financial information.

Readers are cautioned that the financial information may not be appropriate for their purposes.

Riverview, NB
March 12, 2025

Baker Tilly GMA LLP
Chartered Professional Accountants

ASSURANCE • TAX • ADVISORY

Baker Tilly GMA LLP is a member of Baker Tilly Canada Cooperative, which is a member of the global network of Baker Tilly International Limited. All members of Baker Tilly Canada Cooperative and Baker Tilly International Limited are separate and independent legal entities.

Baker Tilly GMA LLP
Chartered Professional Accountants
548 Pinewood Road
Riverview, NB
Canada E1B 5J9

D: +1 506.387.4044
F: +1 506.387.7270

gma-info@bakertilly.ca
www.bakertilly.ca

COMPILATION ENGAGEMENT REPORT/RAPPORT DE MISSION DE COMPILATION (cont'd)

À la direction de la
Fondation Alexandre-Parks Foundation:

Nous avons compilé, à partir des informations fournies par la direction, l'état de la situation financière de la Fondation Alexandre-Parks Foundation au 31 décembre 2024, l'état des des opérations et état des variations de l'actif net pour l'exercice clos à cette date ainsi que la Note 1, qui décrit la méthode de comptabilité appliquée à la préparation des informations financières compilées (les «informations financières»).

La responsabilité des informations financières ci-jointes, y compris de l'exactitude et de l'exhaustivité des informations sous-jacentes ayant servi à leur compilation, et de la sélection de la méthode de comptabilité, incombe à la direction.

Nous avons réalisé la mission conformément à la Norme canadienne de services connexes (NCSC) 4200, Missions de compilation, qui exige que nous nous conformions aux règles de déontologie pertinentes. Notre responsabilité consiste à assister la direction dans la préparation des informations financières.

Nous n'avons pas réalisé une mission d'audit ou d'examen et n'étions pas tenus de mettre en oeuvre des procédures pour vérifier l'exactitude et l'exhaustivité des informations fournies par la direction. Par conséquent, nous n'exprimons pas une opinion d'audit ni une conclusion de mission d'examen, ni ne fournissons une quelconque forme d'assurance à l'égard des informations financières.

Le lecteur doit garder à l'esprit que les informations financières risquent de ne pas convenir à ses besoins.

Riverview, NB
12 mars, 2025

Baker Tilly GMA LLP
Comptables Professionnels Agréés

FONDATION ALEXANDRE-PARKS FOUNDATION
STATEMENT OF FINANCIAL POSITION/ÉTAT DE LA SITUATION FINANCIÈRE
DECEMBER 31, 2024

	2024	2023
ASSETS/ACTIF		
Current/Court terme:		
Cash/Encaisse et compte de banque	\$ 43,714	\$ 68,022
Investments/Placements (Note 2)	50,802	-
Accounts receivable/Compte client	7,000	-
HST receivable/T.V.H. remboursement	2,117	143
Inventory/Inventaire	6,630	9,464
	<u>110,263</u>	<u>77,629</u>
Capital assets/Immobilisation corporelles:		
Vehicles	15,000	-
Computer/Ordinateur	695	993
Signs/Enseignes	621	776
Other/Autres	542	1,290
	<u>16,858</u>	<u>3,059</u>
	<u>\$ 127,121</u>	<u>\$ 80,688</u>
LIABILITIES/PASSIF		
Current/Court term:		
Accounts payable/Compte fournisseurs	\$ 2,251	\$ 61
Credit card/carte de crédit	220	376
	<u>2,471</u>	<u>437</u>
Due to related parties/Montant à recevoir de parties liées	-	500
	<u>2,471</u>	<u>937</u>
NET ASSETS/L'ACTIF NET		
Net assets/L'actif net	<u>124,650</u>	<u>79,751</u>
	<u>\$ 127,121</u>	<u>\$ 80,688</u>

FONDATION ALEXANDRE-PARKS FOUNDATION
STATEMENT OF CHANGES IN NET ASSETS/ÉTAT DES VARIATIONS DE L'ACTIF NET
FOR THE YEAR ENDED DECEMBER 31, 2024

	2024	2023
Net assets, beginning of year/L'actif net, début d'année	\$ 79,751	\$ 57,655
Excess of revenues over expenditures/Excédent des revenus sur les dépenses - Statement 3	<u>44,899</u>	<u>22,096</u>
Net assets, end of year/L'actif net, fins d'année - Statement 1	<u>\$ 124,650</u>	<u>\$ 79,751</u>

FONDATION ALEXANDRE-PARKS FOUNDATION
STATEMENT OF OPERATIONS
FOR THE YEAR ENDED DECEMBER 31, 2024

	2024	2023
Revenues/Revenus:		
Donations with official receipt/Dons avec reçus officiels	\$ 30,239	\$ 20,655
Donation without official receipt/Dons sans reçus officiels	51,677	36,089
Benefit events/Activités de financement	6,878	-
Sale of promo material/Vente de marchandise promotionnelle	3,441	5,341
Other/Autres	802	1,408
	<u>93,037</u>	<u>63,493</u>
Expenditures/Dépenses:		
Programs/Programmes	42,652	32,979
Donation to Université de Moncton/Dons remis à l'Université de Moncton	-	2,000
Administration	773	432
Benefit events/Activités de financement	255	106
Cost of goods sold/Coûts de la vente de marchandise promotionnelle	4,458	5,870
Other/Autres	-	10
	<u>48,138</u>	<u>41,397</u>
Excess of revenues over expenditures for the year/Excédent des revenus sur les dépenses pour l'année - Statement 2	<u>\$ 44,899</u>	<u>\$ 22,096</u>

FONDATION ALEXANDRE-PARKS FOUNDATION
NOTES TO THE FINANCIAL INFORMATION/L'ES NOTES AUX INFORMATION FINANCIÈRES
DECEMBER 31, 2024

General information:

Fondation Alexandre-Parks Foundation is a registered charitable organization incorporated under the Canada Not-for-profit Corporations Act. The Foundation meets the requirements for tax-exempt status as a registered charity under the Income Tax Act.

Purpose Of Corporation

1. Promote education by offering the Alexandre-Parks scholarship and the Alexandre-Parks graduate scholarship to students at the Université de Moncton who are registered in the doctoral program in life sciences and whose field of study is autoimmune enteropathy or autoimmune diseases, breast cancer, pulmonary fibrosis or inflammation.
2. Receive and maintain a fund or funds and allocate all or part of the capital and the income derived from that capital, from time to time, to qualified donees as defined in subsection 149.1(1) of the loi de l'impôt sur le revenu (Canada).

Information général

La Fondation Alexandre-Parks Foundation est un organisme de bienfaisance enregistré constitué en vertu de la loi canadienne sur les organisations à but non lucratif. La Fondation satisfait aux exigences du statut d'exonération fiscale en tant qu'organisme de bienfaisance enregistré en vertu de la Loi de l'impôt sur le revenu au Canada.

Déclaration d'intention de l'organisation

1. Promouvoir l'éducation en offrant la Bourse Alexandre-Parks et la Bourse d'études supérieures Alexandre-Parks aux étudiants et étudiantes de l'Université de Moncton qui sont inscrits au programme de doctorat en sciences de la vie et qui ont pour champ d'études l'entéropathie auto-immune ou les maladies auto-immunes, le cancer du sein, la fibrose pulmonaire ou l'inflammation.
2. Recevoir et maintenir un fonds ou plusieurs fonds et affecter la totalité ou une partie du capital et le revenu tiré de ce capital, de temps en temps, à des donataires reconnus selon la définition du paragraphe 149.1(1) de la Loi de l'impôt sur le revenu (Canada).

1. Basis of accounting:

The basis of accounting applied in the preparation of the statement of financial position of Fondation Alexandre-Parks Foundation as at December 31, 2024 and the statements of operations and changes in net assets for the year then ended is the historical cost basis and reflects cash transactions with the addition of the following:

La méthode de comptabilité appliquée dans l'établissement du 'état de la situation financière de la Fondation Alexandre-Parks Foundation au 31 décembre 2024, l'état des des opérations et état des variations de l'actif net se fonde sur le coût historique, compte tenu des opérations de trésorerie en plus des éléments suivants :

- ♦ accounts receivable/compte client
- ♦ inventory at cost/inventaire au coût
- ♦ HST receivable at reporting date/T.V.H. remboursement à la date de clôture
- ♦ equipment amortized over their useful life/immobilisations corporelles amorties sur leur durée de vie utile
- ♦ accounts payable/compte fournisseurs
- ♦ due to related parties at exchange amount/Montant à recevoir de parties liées aux montant d'échange

FONDATION ALEXANDRE-PARKS FOUNDATION
NOTES TO THE FINANCIAL INFORMATION/LES NOTES AUX INFORMATION FINANCIÈRES
DECEMBER 31, 2024

2. Investments/Placements:

Investments

The Alexandre-Parks Foundation holds two Guaranteed Investment Certificates (GICs):

- \$20,802.19, maturing on May 2, 2025
- \$30,000.00, maturing on March 19, 2025

These investments are designated for funding our doctoral scholarships, charitable programs, and future operational costs, ensuring financial stability and the long-term sustainability of our mission.

Interest Rate Risk

Interest rate risk refers to the potential fluctuations in the fair value or future cash flows of a financial instrument due to changes in market interest rates. Fixed-income investments, such as GICs, are exposed to this risk.

Placements

La Fondation Alexandre-Parks détient deux certificats de placement garanti (GIC) :

- 20,802,19 \$, échéance le 2 mai 2025
- 30,000,00 \$, échéance le 19 mars 2025

Ces placements sont destinés au financement de nos bourses doctorales, programmes de bienfaisance et coûts opérationnels futurs, afin d'assurer la stabilité financière et la pérennité de notre mission.

Risque lié aux taux d'intérêt

Le risque de taux d'intérêt correspond aux fluctuations de la juste valeur ou des flux de trésorerie futurs d'un instrument financier en raison des variations des taux d'intérêt du marché. Les placements en instruments à revenu fixe, tels que les GIC, sont exposés à ce risque.